
Les accents français: 

 

 

Στα γαλλικά έχουμε τέσσερις τόνους = accents. 

 

1. accent grave (è): 

 

• Πριν από μια συλλαβή που περιέχει ένα άφωνο e: mère (στην περίπτωση αυτή το e 

ακούγεται πιο συρτό, πιο τραβηχτό)  

• Πριν από ένα τελικό s: succès, près, après, très 

 

 

 

2. accent aigu (é):  

 

• Πριν από μια συλλαβή που τελειώνει σε φωνήεν: zéro. 

 

 

 

3. acccent circonflexe (ê):   

 

• Δηλώνει ένα s το οποίο δεν υπάρχει πια: forêt / forestier,  hôpital / hospitalier 

 

 

 

4. tréma (ë): 

 

• Μοιάζει με τα δικά μας διαλυτικά. Δηλώνει την ξεχωριστή προφορά των φωνηέντων 

μιας διφθόγγου. Μπαίνουν πάνω στο δεύτερο φωνήεν: égoïste, Caraïbe, Haïti 

 

 



Attention! Το accent grave δίνει διαφορετικό νόημα στην ίδια λέξη: 

 

Ας δούμε ένα παράδειγμα: 

 

à: σε (πρόθεση) / a: έχει (ρήμα avoir) 

Je suis à Paris. Είμαι στο Παρίσι. 

Il a une auto. Έχει ένα αυτοκίνητο. 


